
TOREK, 20. FEBRUAR  2007 CENA: 4,00 EUR  (958,56 SIT)
NEODVISNO GLASILO HU-ZPP STRANKE3 5720051 670078

NOVICE MALEGA PARIZA so lokalno glasilo HU- ZPP stranke in izhajajo enkrat letno v nakladi 200 izvodov. Glavni in odgovorni 
urednik: Vita Klein, pomoènik glavnega urednika: Matjaž Tabak, tehnièni urednik: Maja Kaplan. Tisk: Biros d.o.o. , Grosuplje. 
Rokopisov in fotografij ne vraèamo. Novice Malega Pariza spadajo med proizvode, od katerih se plaèuje 8,5% DDV.                                                      
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ODDAJAMO NA 104,2 Mhz
RADIJSKI SPORED
Nedelja, 18. februar 2007

8.15: Dobro jutro, zaspanci!

8.30: Prenos ma{e iz cerkve Sv. Florjana

9.30: Stare slovenske ljudske pesmi
        

8.00: Napovednik

9.45: Javljanje v živo iz Iraka/Vrabec

10.00: Poro~ila (Ul~arjeva Mara) 

10.15: Oddaja za na{e izseljence

11.00: ^estitke in pozdravi na{ih poslu{alcev

12.00: [e pomnite, tovari{i?

12.15: Obujamo stare pustne obi~aje
           Gost oddaje: Edi Zgonc
13.00: Danes do trinajstih
 13.30: Osmrtnice
 13.45: @upanov koti~ek
 14.00: Kje pa vas ~evelj `uli?
 14.30: Z glasbo v nedeljsko popoldne
 

17.00: Studio ob sedemnajstih
          Gostje: znani Ponikovci
 18.00: Kratka poro~ila
 
 
18.05: Reportaža s terena/Adam, Micka
 
 
19.00: Radijski dnevnik
 
 
19.45: Pravljica za lahko no~
 
 
20.00: Ve~er s Pari`ani
 
 
21.00: Zaklju~ek programa
 
 
21.15 - 24.00: Prisluhnimo ti{ini
 
 

15.00: Kmetijski nasveti

15.30: Dogodki in odmevi

16.00: Minute za resno glasbo

 

SPORED PUSTNEGA PROGRAMA
za torek, 20. februar 2007

7.00: Agent

7.10: T’stara dva

7.20: 1.skupina - Strojanovi
        

6.00: Vstajanje (aufbix)

7.30: 2. skupina - Popisovalci nepremi~nin 

7.40: 3. skupina - Gozdarji/uni~evalci lubadarja

12.00: Kosilo pri Adamu

15.00: Popoldanski program na vasi
           Zavod Sv. Terezike
           17.00: Ples po hi{ah
 20.00: Pustovanje v gasilskem domu
 
Obve{~amo vse, ki imate mogo~e {e stare 
slovenske tolarje, ki ne veljajo ve~, da jih bomo 
mi letos izjemoma {e vedno sprejemali. 
Oddate jih lahko agentu ali katerikoli 
dopoldanski skupini.

                                             Uprava HU-ZPP 

Drage bralke, spoštovani bralci!

Na zaèetku vas vse prav lepo pozdravljam. Sem nova urednica 
oèinskega glasila Naš Kraj, po dogovoru z Upravo HU- ZPP-ja 
pa bom od letos dalje poleg obèinskega urejala tudi vaš pustni 
èasopis Novice Malega Pariza. Zahvaljujem se Upravi HU-ZPP-
ja, ki me je z veliko veèino imenovala na to odgovorno funkcijo 
za obdobje naslednjih štirih let. Obljubim vam, da vas ne bom 
razoèarala in bom to delo opravljala profesionalno in 
odgovorno. Priznam, da mi bo ob dvojnem urednikovanju in še 
drugih obveznostih, ki sem jih prevzela na svoja ramena (sem 
namreè tudi vodja popisa nepremièninza obèino Velike Lašèe), 
težko vse èasovno uskladiti, vendar se bom potrudila, da bom vse 
naloge dobro in v rokih opravila. Pa še nekaj moram omeniti: 
celoten honorar, ki ga bom prejela za urejanje pustnega 
èasopisa, bom odstopila v HU-monetarne namene. Sicer pa se 
vseh naštetih obveznosti nisem niti malo ustrašila, ker sem 
vajena trdo delati, saj tudi doma podpiram tri hišne vogale in še 
èetrtega ponavadi. Vidi se, da se v meni pretaka ruska kri, saj je 
znano, da v Rusiji glavno breme tako v službi kot doma nosijo 
ženske, ker so skoraj vsi moški pregloboko zabredli v 
alkoholizem. No, ne reèem, da tudi sama kdaj pa kdaj ne spijem 
kakšnega piva ali kozarèka dobrega domaèega žganja, vendar se 
to zgodi zelo redko in le ob kakšnih posebnih priložnostih, kot 
npr. na poroki, praznovanju rojstnega dne ali kakšnem drugem 
pomembnem dogodku.

Kar se  politike pri urednikovanju pustnega èasopisa tièe, vam 
obljubim, da si ne bom dovolila, da bi kdorkoli na kakršenkoli 
naèin vplival na  njegovo neodvisnost. Upravi HU-ZPP-ja sem 
to že prvi dan, ko so me povabili na razgovor, zelo jasno 
povedala. Tudi urednike rubrik bom predlagala sama, prav tako 
pa bom sama izbrala tudi tiskarno, kjer se bo èasopis tiskal. Ne 
smemo gledati samo na ceno, ampak tudi na kvaliteto. 

Naj vas , drage Ponikovèanke in spoštovani Ponikovci, opozorim 
na pomembno novost, da je letos nakup po enega izvoda 
pustnega èasopisa obvezen za vsa gospodinjstva z do tremi èlani, 
za gospodinjstva z veè kot tremi èlani pa je obvezen nakup vsaj 
dveh izvodov. To pa zato, da se ne boste stepli med sabo, kdo ga bo 
prej prebral. Fotokopiranje in skeniranje posameznih listov ali 
celega èasopisa je strogo prepovedano in zašèiteno z zakonom o 
avtorskih pravicah. Prav tako je prepovedano ustno razširjanje 
vsebine èasopisa brez mojega soglasja, na kar še posebej 
opozarjam ponikovske mlekarice in mlekarje. Za vse kršitelje je 
predvidena kazen najmanj 100 EUR, njihov poimenski seznam 
pa bom objavila naslednje leto na prvi strani.

Žal mi je, da sem se morala odloèiti za tako rigorozne ukrepe, 
vendar sem bila zaradi katastrofalnega stanja v blagajni HU-
ZPP-ja v njih prisiljena. Samo na ta naèin bomo namreè fantom 
letos omogoèili kolikor toliko normalno pustovanje in pokrili 
izgubo iz prejšnjih let.

Vesele pustne praznike vam želi

                                                                              Vita Klein

                                                                         glavna urednica

                                                 

Urednicin govor



Ponikve, 16. februar 2007 - Že nekaj let 
zaporedoma slovenske gozdove napada in pustoši 
smrekov lubadar. Prav dolenjsko obmoèje, kamor 
spada tudi naša obèina, je bilo lansko leto najbolj 
prizadeto. Lastniki napadenih gozdov so problem 
dokaj uspešno sanirali in že smo mislili, da bomo 
imeli nekaj èasa mir, ko se je zgodilo nekaj 
nepredvidljivega. Smrekov lubadar je presenetil in 
na vrtu Sabine in Francija Lenarèièa napadel vse tri 
macesne, katerim so v zelo hitrem èasu odpadle  
iglice, smrek pa se še dotaknil ni. V svetu po doslej 
znanih podatkih do danes še ni bilo primera, da bi 
lubadar udaril po macesnih. Ljudje so zaèeli ugibati, 
kaj bi lahko bil temu vzrok. Tone Škulj na primer 
predvideva, da je zaradi pretirane uporabe pesticidov 
smrekov lubadar mutiral in se razvil v novo podvrsto, 
ki se bo verjetno zelo hitro iz Slovenije razširila po 
celi Evropi ali pa še dlje. 
Zaskrbljeni Tomba je o tem pojavu nemudoma 
obvestil upravo Zavoda za gozdove Slovenije, ki si je 
situacijo ogledala, vzela nekaj primerkov 
lubadarèkov, ki res izgledajo nekam èudno in jih 
poslala v analizo v avstrijski gozdarski laboratorij, ki 
je edini usposobljen za tako zahtevne primere. Ker 
do zakljuèka redakcije še nismo prejeli rezultatov 
preiskav, smo za strokovno mnenje o nevarnosti tega 
nepojasnljivega primera povprašali oba revirna 
gozdarja, ki sta zadolžena za naše obmoèje. To sta 
Franc Hrovat in dipl. gozd. inž. Branko Indihar.  
 Obema se zdi stvar zelo èudna in priznavata, da se s 
takim ali podobnim primerom še nista sreèala, 
èeprav se z gozdarstvom že zelo dolgo ukvarjata. 
Razložila sta nam, da poleg veè vrst smrekovega in 
jelovega lubadarja pri nas obstaja še borov lubadar, 
za macesnovega pa nista še nikoli slišala. Inž. Indihar 
je malo posumil na macesnovega molja, vendar je, 
ko smo mu živalico pokazali, to takoj zanikal. 
Preostane nam edino èakanje na rezultate iz 
avstrijskega laboratorija. Tako boste šele v 
naslednjem èasopisu izvedeli, zakaj so pri Tombi na 
macesnih odpadle vse iglice. 

Macesnov lubadar v Ponikvah
Pri Tombi iz nepojasnjenih razlogov odpadle vse iglice na macesnih

Šesterozobi smrekov lubadar (Pityogenes chaalcographus)

Županov uvodni nagovor
Drage volivke in volivci ponikovski!

Naj se na zaèetku, preden zaènem z bolj resnimi temami, 
najprej malo pohvalim.Vem, da se lastna hvala nekje vala, 
ampak vseeno: èe se še sluèajno spomnite mojega lanskega 
èlanka v vašem èasopisu, pod katerega sem se podpisal kot 
“vaš bodoèi župan”, morate priznati, da se nisem niti malo 
zmotil,  in da moje vizionarske sposobnosti niso kar tako. Tudi 
moji najožji strankarski kolegi v moj uspeh na županskih 
volitvah niso bili stoodstotno preprièani, nekateri pa so me 
pred volitvami celo preprièevali, naj odstopim, ker tako ali 
tako nimam šans. Nisem se oziral na mnenje tistih, ki jim moja 
kandidatura zaradi takšnih ali drugaènih razlogov ni 
ustrezala. Verjel sem v samega sebe, kar se je na volitvah tudi 
potrdilo. To pa pomeni, da ste dobili župana, ki lahko dogodke, 
ki se bodo šele zgodili, predvideva že eno leto vnaprej. Ta 
županova sposobnost pa po moji oceni pomeni za obèino 
veliko prednost.  

Od volitev je minilo že kar nekaj èasa, delo na obèini pa poteka 
s polno paro. V èasu, ko pišem ta èlanek, se pripravlja 
proraèun za leto 2007. Kot veste, bomo po novem zakonu o 
financiranju obèin, letos od države prejeli bistveno manj 
sredstvev, kot prejšnja leta, odplaèevati pa moramo še precej 
starih kreditov, ki smo jih podedovali od prejšnjega župana. 
Zato se moramo zavedati, da vseh predvolilnih obljub ne bo 
možno realizirati. Podpirati moramo predvsem tiste projekte, 
ki predstavljajo promocijo obèine. Na naslednji seji oèinskega 
sveta bom tako predlagal, da se ukine prevoz šolskih otrok, ki 
bi odslej v šolo hodili peš. Tako bomo prihranili kar nekaj 
denarja, na boljšem pa bodo tudi šolarji, ki bodo vsaj uro ali 
dve na dan preživeli v gibanju na prostem, namesto sedeè pred 
raèunalnikom ali televizijo. To bi vsekakor koristilo 
njihovemu zdravju, saj raziskave kažejo, da je zaradi 
modernega naèina življenja veè kot polovica osnovnošolcev 
pretežkih. Z ravnateljem pa se dogovarjam, da bi tiste, ki bi v 
šolo hodili peš, tekli ali kolesarili, oprostili tudi telesne vzgoje, 
kar bi uèence še dodatno stimuliralo. Èe pa bi vsakega oblekli 
še v majico z obèinskim grbom, bi ta projekt lahko uvrstili med 
tiste projekte, ki predstavljajo promocijo obèine. Zaradi 
manjše porabe naftnih derivatov pa bi lahko kandidirali tudi 
za dodatna evropska sredstva, kot okolju prijazna obèina.

Glede javne razsvetljave imam tudi nekaj pripomb: 
Znanstveniki že nekaj èasa opozarjajo na škodljive posledice 
svetlobnega onesnaževanja. Èe pogledamo vladno uredbo o 
mejnih vrednostih svetlobnega onesnaževanja okolja, bomo 
hitro ugotovili, da te vrednosti tudi v naši obèini krepko 
presegamo. Da ne govorimo o tem, kako javna razsvetljava 
moteèe deluje na življenje ptic, netopirjev, žuželk, ogroža 
naravno ravnotežje na varovanih obmoèjih, moti 
profesionalna ali amaterska astronomska opazovanja, ali s 
sevanjem v nebo

 varnost pešcev in kolesarjev v 
cestnem prometu. Do konca svojega mandata imam namen 
odstraniti vse luèi javne razsvetljave v obèini, najprej seveda v 
Ponikvah, kjer sem dobil najveèjo volilno podporo.

                                                           nadaljevanje na 4. strani

  po neotrebnem troši elektrièno energijo. 
Tudi kresnièka na šolski torbici se v trdni temi bolje vidi, kot 
na osvetljeni cesti. To pa pomeni, da javna razsvetljava 
negativno vpliva tudi na
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TAKIH SVINJARIJ PA NE BOM OBJAVILA!
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Županov uvodni nagovor
nadaljevanje z 2. strani

Vodovod naj bi bila druga problematièna stvar v naši obèini. 
Lepo vas prosim! Že stari ljudje so govorili, da voda še za v 
èevelj ni dobra. Tistim vasem, ki še nimajo vodovoda, je 
potrebno zagotoviti nek alternativen naèin za vnos tistih 
dveh ali treh litrov tekoèine, ki jih èloveško telo potrebuje na 
dan za normalno delovanje. Vsaj ena od trgovin v naši 
obèini ima skoraj vedno v akciji razlièna kakovostna vina in 
piva raznih proizvajalcev po dokaj ugodnih cenah. Samo 
reklamne letake, ki jih dobivamo vsak dan domov, je treba 
redno prelistati in iti pravoèasno v nabavo. Edino s èimer se 
strinjam, je to, da je treba zamenjati vse azbestne cevi, kar bi 
radi naredili še letos. Azbestne cevi v Ponikvah bomo 
izkopali in jih zamenjali s tistimi v Strugah, azbestne cevi v 
Predstrugah bomo zamenjali z azbestnimi cevmi v 
Kompoljah in tako naprej. Še letos boste prišli vsi na vrsto.

Kot veste, smo na zadnji obèinski seji imenovali novo 
urednico Našega kraja, ker je prejšnja odstopila. 
Prijavljenih je bilo precej kandidatov, obèinski svet pa je 
med njimi po tri ure dolgi razpravi izbral najboljšega 
kandidata, oziroma kandidatko. Nova urednica obèinskega 
glasila je tako postala Vita Klein iz Ponikev, ki je dobila 
podporo vseh dvanajstih svetnikov. Malo se je zapletlo pri 
višini honorarja, ki ga je zahtevala, vendar je zagrozila, da 
za nižji honorar že ne bo podpisala pogodbe, zato so se 
svetniki ustrašili in popustili njeni zahtevi.

Ker je delo župana zelo obsežno, sam zagotovo ne bom 
zmogel opraviti vseh obveznosti, zato bom že na naslednji 
seji OS predlagal, da za posamezna podroèja, ki jih sam ne 
obvladam dobro, zaposlimo nekaj svetovalcev, ki mi bodo 
pomagali pri mojem delu. Kot svetovalko za podroèje 
koordinacije med vaškimi skupnostmi bom svetnikom 
predlagal, da na tem delovnem mestu zaposlimo Vrabec 
Jožico, ki ima na tem podroèju najveè izkušenj, za stike z 
javnostmi pa bo skrbela moja sestrièna Damijana Pavlin. 
Svetovalec za kmetijstvo bo Jani Mlakar, za sodelovanje 
med verskimi skupnostmi v naši obèini pa bo zadolžena 
Mira Pavlin. To nas bo stalo nekaj dodatnih sredstev, ki jih 
bomo morali prihraniti pri drugih postavkah. Tako paè od 
nas zahteva država in tu se ne da niè narediti. Si bomo že 
izmislili kakšen nov davek, ali pa znova uvedli 
samoprispevek.

Toliko zaenkrat v tem mojem uvodnem nagovoru, naslednje 
leto, ko bodo stvari že bolj jasne, se pa spet oglasim. Kot sem 
omenil že v uvodu, naèrtov je veliko, sredstva so omejena, 
župan in svetniki pa tudi, ne morejo delati èudežev.

                                                                          Vaš župan

                                                                         Janez Pavlin   

                                                 

Janez Pavlin Fan Club
obve{~a vse simpatizerje na{ega `upana,

da imamo ponovno na zalogi
ve~jo koli~ino reklamnih artiklov
(kape, majice, bed`e in drugo),

vsi pa so potiskani z `upanovim likom

CE
NZ

UR
A!
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Kar nekaj èasa sem razmišljala, komu od znanih Ponikovcev naj pripade èast, da z njim opravim svoj prvi intervju. Veè 
znanih imen sem imela v mislih, od  obeh direktorjev MIX-a , znanega športnega pilota Ladota Kastelica, do obèinskega 
svetnika Matièka, pa so mi že dogovorjene intervjuje vsi v zadnjem trenutku odpovedali zaradi prezasedenosti, ali pa so 
zahtevali tako visok honorar, ki ga naše finanène možnosti ne dopušèajo. Že sem mislila, da bom morala, èe ne najdem 
nobenega kandidata, intervjujati kar samo sebe. To bi bilo še najlažje, pa še malo samoreklame bi si naredila. Vas bralcev pa ta 
moja poteza zagotovo ne bi preveè navdušila, zato sem sklenila, da moram na vsak naèin najti neko žrtev, ki bo pripravljena z 
mano sedeti eno uro za mizo, odgovarjati na moja vprašanja in se ob malo bolj provokativnih vprašanjih ne bo preveè 
razjezila . Ko sem že hotela vreèi puško, se pravi diktafon v koruzo, sem se spomnila, da pa bi mogoèe direktor Ostržka bil tisti, 
ki bi privolil v intervju za naš skromni èasopis. Karlija že zelo dolgo poznam, saj že vrsto let hodimo skupaj na polhanje. Je 
uspešen podjetnik, prijeten sogovornik, najvažnejše pa je to, da ni zamerljiv. Zakaj mu ne bi naredila malo brezplaène 
reklame. Odtipkala sem njegovo telefonsko številko, mu povedala mojo idejo, on pa je v to takoj privolil. Dogovorila sva se, da 
se dobiva takoj naslednji dan, da bo lahko pred izidom èasopisa opravil še avtorizacijo intervjuja. 

Naslednji dan sva se dobila kar v njegovi direktorski pisarni v supermarketu TUŠ na Vidmu, kjer s poslovodkinjo Majdo, ki je 
tudi njegova življenjska sopotnica, preživita veèino svojega delovnega èasa. Èe bi vedela, da naju ves èas intervjujanja ne bodo 
pustili niti pet minut na miru, bi mu za mesto najinega razgovora zagotovo predlagala kakšen mirnejši kraj. Tako pa so naju 
stalno motile trgovke, ki so hodile k njemu po razna navodila, neprestano pa so zvonili tudi telefoni. Najveè so ga klicali 
dobavitelji zaradi neplaèanih raèunov, veliko pa je bilo tudi reklamacij. Majda me je prijazno postregla s pivom, piškoti in 
kavo iz akcije, jaz pa sem potrpežljivo èakala na priložnost, ko bom lahko Karliju zastavila prvo izmed vprašanj.Ker se dobro 
poznava, sem ga kar tikala.

-Hvala, ker si si vzel èas zame in privolil v tale intervju. Misliš, da ga bo nama uspelo pripeljati do konca? Je tempo dela pri vas vsak 
dan tako hud? Jaz tega že ne bi zdržala.

-Pred prazniki, še posebno pa pred Pustom je obièajno res vsako leto malo veèja norija. Prav danes smo zaèeli z akcijo, ki bo trajala 
vse do 20. februarja oziroma do prodaje akcijskih zalog, ki jo pripravljamo v sodelovanju s podjetjem TUŠ. Pravkar me je klical Mirko 
iz Celja, da nam zaradi prevelikega povpraševanja ne more dobaviti zadostne kolièine oslièev brez glave, ki jih bomo prodajali po 
33% nižji ceni, kar pomeni 2, 64 eura za kilogram. Zagrozil sem mu, da bo, èe nam ne dostavi naroèene kolièine, tudi on ostal brez 
glave, oslièe pa bom kupil od Mercatorja, èeprav jih bom plaèal malo dražje, se pravi po 1,20 eura za kilogram. Upam, da me je 
razumel.

Na hitro sem izraèunala, da imate pri vaših artiklih kar dober zaslužek?

Prej izgubo, kot zaslužek. Èe ti naštejem vse stroške, boš ugotovila, da market na Vidmu posluje prej z izgubo, kot z dobièkom. 
Dobrepoljci res niso ne vem kako veliki potrošniki in trikrat obrnejo vsak euro, preden ga namenijo v našo blagajno. Veliko blaga se 
tudi pokrade, kar nam prinaša še dodatno izgubo. Ravnokar smo v dogovarjanju s profesionalnim varnostnikom Hren Antonom, da z 
njim sklenemo pogodbo o varovanju. V nasprotju z Vidmom pa se moram pohvaliti, da trgovina v Ponikvah posluje s precejšnjim 
dobièkom, s katerim pokrivamo izgubo videmskega marketa. Ponikve so res zlata jama. Stranke so prijazne in poštene in ne gledajo na 
ceno, ampak le na kvaliteto. Naša najveèja stranka v Ponikvah je Pizzeria Adam, ki pri nas nabavlja vso hrano in pijaèo za potrebe 
njihove dejavnosti in za osebne potrebe, k èemur jih za dvajset  let zavezuje predporoèna pogodba. 

-Kako pa stekaj  zadovoljni z vašim kadrom? Baje je po dobrih trgovkah in ostalih trgovskih profilih veliko povpraševanje in je kar 
težko priti do kvalitetne delovne sile?

-Moje zlate punce, no pa tudi fante moram pa res pohvaliti. Vsi, brez izjeme so res enkratni. Res sem imel sreèno roko pri njihovi izbiri 
Takih ne najdeš kjerkoli. Z vsemi se izredno dobro razumem. Smo kot ena mala družina. Èe samo omenim, da od nas v vseh letih, odkar 
obstajamo, ni zapustila še niti ena trgovka, vam to pove vse. Je pa res, da jih dobro plaèam. Le zadovoljen delavec je dober delavec. 
Pogosto pa jih še dodatno stimuliram z možnostjo ugodnih nakupov v naših trgovinah. Še posebno sem jih presenetil za Valentinovo, 
ko sem ves ženski del kolektiva povabil na veèerjo k Brlogarju v Male Lašèe.

-Na kakšen naèin pridete do tako dobrega kadra? Preko zavoda za zaposlovanje, razpisov ali preko osebnih poznanstev?

-Prav vse trgovke, razen mesarja, sem do zdaj dobil pri najboljšem soseduin sicer po polovièni ceni, ker so bile ravno  v akciji.

-Vidim, da ti vseskozi brnijo telefoni, zato ti, preden konèava, postavim samo še eno vprašanje: ali ti ob takem tempu sploh ostane ka 
èasa zase in kako ga preživiš?

-Med tednom sem praktièno okupiran s poslom po cele dneve, odkar pa imamo ponovno odprto tudi ob nedeljah, pa tudi poštenih 
vikendov nimam veè. Nekaj se dogovarjamo s Trgojanom,da bi imela ob nedeljah trgovine odprte izmenièno vsak eno nedeljo, vendar 
bomo dogovor težko dosegli, ker se je z njim zelo težko karkoli dogovarjati. Tako mi ostanejo prosti samo nekateri državni prazniki, ki 
jih s kolegi izkoristimo za polharjenje ali pa za swinganje v enih od naših zdravilišè.

-Konèala bom, èeprav sem te hotela še marsikaj vprašati. Zahvaljujem se ti za pogovor in ti želim vesele pustne praznike, èeprav že 
vnaprej  vem, da jih bo preživel delovno, kot vedno.

p.s.

Po konèanem intervjuju s Karlijem sem malo poklepetala še z Majdo, ker se že dolgo nisva videli. Obljubila sem ji da to, o èemer sva se 
pogovarjali ostane najina skrivnost in tega ne bom objavila v sklopu intervjuja. Kaj pa koga briga. Mimogrede so pretekli še trije ali 
štirje piri in posloviti sem se morala. Še dobro, da na poti proti Ponikvam ni bilo nobene policijske kontrole.

                                                                                                                                                                                      Vita Klein

torek, 20. februar 2007

OSTR@EK d.o.o. - najbolj hitrorasto~e podjetje v ob~ini 
Pogovor z direktorjem in solastnikom podjetja [kulj Karlijem  

INTERVJU



ZANIMIVOSTI

stran 6

Na tenis igrišèu v Zalipovcu so neznani storilci zažgali bife. Policija jim že diha za 
ovratnik. Podtaknitve požara je zaradi nevošèljivosti osumljen gostilnièar iz Ponikev.

Ker sta vodovodarja Ivan Novak in Bojan Bukovec predraga, se je Novak Stanko za 
napeljavo vodovoda in centralnega ogrevanja v njegovi novi hiši dogovoril z Bavdek 
Janezom, kar bo stalo bistveno ceneje.

Muhovc je letos zmagal na tekmovanju, ki sta ga skupaj organizirala Turistièno društvo 
Dobrepolje in Društvo podeželskih žena. Njegove krave so dobile nagrado za najlepše 
urejene zobe v dobrepoljski obèini. 

Gerziniè Dejan gre v korak s èasom, zato bo odslej dalje raznašal samo še elektronsko 
pošto. Pri Pantu je že naroèil elektronski lajdrc. 

Koncesijo za prevoz šolskih otrok je dobil Pavlin Anton. S tem mu je vrnil uslugo, ker 
je na dan volitev župana in njegove simpatizerje z avtobusom zastonj vozil po 
dobrepoljski obèini. Strah se je že pritožil komisiji za prepreèevanje korupcije.

Škalarjev Tomaž in Renata sta tako hitro spravila hišo pod streho samo zaradi tega, ker jima je 
direktor Prizme podaril ves les, ki sta ga potrebovala pri gradnji.

Edo Somrak je na silvestrski veèer priredil veliko kanoniado in z njo tako prestrašil Pavlinove koze, da 
veè kot en mesec niso dajale mleka. Z Janijem se sedaj tožita, ker zahteva veliko odškodnino. 

Bojan Bukovec je direktorja Prizme Bojana Stanteta izsilil, da je podrl vse smreke okrog njegove hiše, 
ker so imeli kolektorji na njegovi strehi premajhen izkoristek sonène energije.

Mama od novega župana se je v nedeljo zveèer po konèanih volitvah tako veselila sinove zmage, da je 
zamudila zadnji avtobus za Ponikve. Ker je na koncu pomagala pospraviti lokal, jo je Blisk domov peljal 
zastonj. 

Upokojenca Mohoriè Janeza je med kolesarjenjem ustavila policija. Ker ni niè napihal, so ga 
kaznovali zaradi prevelike hitrosti.

Frenk Juvanc je lansko poletje doma naèrtno vzgajal lièinke smrekovega lubadarja in jih 
ponoèi skrivaj raznašal po okoliških gozdovih samo zato, da je imel na žagi veè dela.

Matièku je obèinski svet odobril, da je lahko dvignil sejnino za celo leto vnaprej, da je 
lahko peljal Renato za en teden na slovensko primorje.

V zadnjem letu so lastniku zašèitne ograje nemške ambasade  avtomobili le to kar 
nekajkrat podrli. Ker je imel dobro zavarovano, je vsakiè pokasiral lepo 
odškodnino. Pri zadnji taki nesreèi pa je policija skupaj s kriminalisti ugotovila, 
da je namerno zamašèeval cestišèe z odpadnim strojnim oljem. Obtožen bo 
zavarovalniške prevare.

Ker se Škulj Janez na proslavljanju svoje petdesetletnice ni mogel znebiti 
ponikovskih fantov, je po mobitelu poklical kolega, da je v zavodu zažgal 
smrekove veje in tako sprožil gasilski alarm. Ker so skoraj vsi ponikovski fantje 
tudi gasilci, se jih je tako na eleganten naèin hitro rešil.

Franci Kastelic je za petdeseti rojstni dan od kolegov prejel lepo danarnico na 
verigi, da se ne bo mogel stalno izgovarjati, da jo je pozabil doma.

Marija in Roman Gaènik obvešèata lopove, ki so jima iz hladilne skrinje ukradli 
meso, da je bilo le to okuženo z virusi ptièje gripe, zajèje gripe in BSE. Lahko se 
oglasijo pri njih kadarkoli in jim ga bodo brezplaèno zamenjali.
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Ker so zaradi neplaèevanja raèunov vsi dobavitelji Leisu prenehali dobavljeti 
surovino, je bil direktor prisiljen posekati lipo, da je tako vsaj za nekaj èasa rešil 
proizvodnjo. Èe mu v doglednem èasu ne bo uspelo najti rešitve, bosta dva naša èlana 
ostala brez zaposlitve.

Ker Hrenova Iva ni bila povabljena na rojstnodnevno zabavo našega fanta, je imela 
celo noè na stežaj odprto okno, da je lahko zastonj poslušala vsaj glasbo, ki je 
prihajala od soseda. Fantje ji zamerimo, ker se nam ni niti zahvalila. 

Posledice pretiranega podiranja lip v Ponikvah so že vidne na Tržišèu. Ostržek in Adam sta 
zaradi pomanjkanje surovine že  podražila lipov èaj.

Na zadnjem obènem zboru PGD Ponikve je bil soglasno sprejet naslednji sklep:
“Nazivamo druga Josipa Lenarèiæa za predsjednika PGD Ponikve bez ogranièenja trajanja mandata.”

Ker so v zavodu Prizma zaprli kuhinjo, je direktor vsem kuharicam oddobril teden dni plaèanega 
dopusta, ki ga morajo izkoristiti za uèenje smuèanja pod vodstvom usposobljenih mentorjev.

Banèev Andrej je pri tapetniku Jožetu naroèil, da je vsem konjemin kobilam tapeciral podkve, ker se 
boji, da mu ne bi poškodovali novega asfalta. 

Prhaj Roman je še dodatno ojaèal strop pod njegovo spalnico, ker se boji, da se mu zaradi moènih 
vibracij ne bi zrušil. 

HU- ZPP èestita našemu dobremu prijatelju Novak Ivanu za njegov 54. rojstni dan, ki ga bo praznoval 
27. februarja.

Zaradi premajhnega povpraševanja po novih stanovalcih v Zavodu Sv. Terezike je direktorica 
Cvetka Tavželj v ekipo za sprejem novih oskrbovancev izrecno imenovala samo medicinske sestre 
z globokim dekoltejem.

Kdor bi imel rad strokovno obrezano sadno drevje, pa sam tega opravila ni vešè, ali pa nima 
èasa, naj poklièe na tel. štev.: 01/7807-246. 

Kastelic Lado si je na fešti ob obletnici igralnice Kongo nabral toliko hrane za domov, da Veri 
štirinajst dni ni bilo potrebno hoditi v trgovino.

Tik pred zakljuèkom pa še zadnja novica iz Iraka: izvedeli smo, da je zaradi prevelikega 
psihiènega pritiska iz vojaške baze v Bagdadu dezertiral slovenski vojaški inštruktor, višji 
vodnik Damir Vrabec in prebegnil v vrste sunitskih upornikov. 

Mohorièeva Micka vabi vse, ki radi kolesarite, da se ji pridružite na vsakodnevni vožnji 
do Medvod, kjer boste skupaj obiskali njene bivše sodelavce v zdravstvenem domu.

Direktor zavoda Prizma se je konec lanskega leta s pomoènico Ksenijo službeno mudil v 
Afriki, kjer sta si ogledala možne lokacije za odprtje novih bivalnih enot, ker so 
najemnine v Sloveniji previsoke. 

Oèi je ponovno zaèel trenirati pionirsko rokometno ekipo RK Grosuplje in ima z njimi toliko 
dela, da sploh nima èasa priti v Ponikve.

Pri prehodu s tolarja na evro se je najbolj znašla Micka. Vsakemu gostu, ki je prvega 
januarjahotel plaèati s petimi jurji in rekel, da nima drobiža, je pet tisoèakov najprej 
zamenjala v manjše tolarske bankovce in mu rekla, da zdaj pa lahko plaèa z drobižem.

Tapetnik Hoèevar Jože je tako lepo in poceni obnovil stole in separeje pri Adamu, da 
mu je Olga do konca leta obljubila vsak dan eno pivo zastonj.

Škulj Janez je ob svoji petdeset letnici izdal spominski bankovec za 50 škuljkov. Ker 
je bila naklada omejena, so ga numizmatiki takoj razgrabili.

Ker ga žena neprestano maltretira, se je Tomšiè Jože obrnil po pomoè na švicarsko 
ambasado, kjer je zaprosil, da bi mu Švica dala politièni azil. Ker mu ga niso 
oddobrili, je iz protesta s traktorjem unièil živo mejo pred njenim poslopjem. 
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Župan drži obljubo;
Zamenjava azbestnih cevi v Ponikvah poteka po naèrtu.

Tudi gradnja novega zavoda  je v polnem teku.
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